
Referat FIRMAIDRÆT STORKØBENHAVN, Billard
Emne: Årsmøde 2023

Dirigent: Gitte M. Nielsen

Referent: Søren Kirstein

Dato: 16/5-2023

Varighed: 19:00 – 21:00

Sted: Grøndal Multicenter,

Mødelokale ved bowling.

Stemmetællere: Jeanette Thornberg,

Mathilde Risom Mathiasen.

Dagsordenspu
nkt:

Drøftelse og konklusion: Ansv

Valg af Dirigent Se ovenfor.

Valg af referent,
stemmetællere.

Se ovenfor.

Beretning Formandens skriftlige beretning er udsendt til klubberne forud
for årsmødet og omdelt ved mødet. Formanden havde er par
mundtlige kommentarer:

● Begrundede hvorfor han har valgt at gå af nu.
● Mindede om ny email adresse for tilmeldinger.
● Spillere rykker op i snit rækkefølge ved afbud.

Der var indlæg fra de fremmødte ang:
● Mødetider: nogle må opgive billard hvis kl. 18:00

opretholdes strengt, andre ønsker mulighed for at starte
tidligere. Der blev opfordret til fleksibilitet fra spillere og
udvalg.

● Hvorfor udskiftes kun halvdelen af klæderne i år. Svar:
økonomi, samt at klæderne er i ok stand.

Beretningen blev godkendt.
Mathilde orienterede om, hvordan FSKBH og hun kan assistere
os, især med at hverve nye spillere.

Thorbjørn
Jensen

Indkomne
forslag

Bestyrelsens forslag om at ændre kontaktinformationen i
billardreglementet blev vedtaget.
Fremover vil der ikke være navne på enkeltpersoner i
billarreglementet, men derimod generiske navne eller
henvisning til hjemmesiden.

Orientering om
regnskab og
budget

Thorbjørn Jensen fremlagde regnskabet for 2022, og budgettet
for 2023. Thorbjørn kommenterede blandt andet, at et pc
nedbrud medførte en uforudset udgift og at vi nu begynder at
betale brugerafgift til Københavns Kommune for brug af
lokalerne (budget 2023 er kr. 16.000). Med antal tilmeldinger
sidste år som vanligt og kun udskiftning af 3 klæder balancerer
regnskabet.

Thorbjørn
Jensen
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Valg af formand
og
udvalgsmedlem
mer

Til ny formand blev valgt Stephen Eckhausen, efter udvalgets
forslag. Efter eget ønske er Stephen valgt for en et-årig periode.
(Efter årsmødet konstituerede udvalget sig med Søren Kirstein
som næstformand).

Hans-Jørgen Stenhøj og Arne Sund blev genvalgt. John
Grønvall er nyvalgt udvalgsmedlem, velkommen!

Eventuelt Der var en livlig og underholdende debat under dette punkt.
Man kom omkring disse emner:

● Især to-mands kampe kan være langvarige. Der var
enighed om, at holdene kan aftale at starte før kl. 18,
hvis de selv sørger for støvsugning af borde og polering
af baller.

● Kontaktinformation til holdkaptajner skal fremgå af
websiden (Redaktøren: det gør den allerede). GDPR skal
overholdes.

● Der var ikke generel opbakning til at vi skal på DDBUs
oversigt over billardklubber.

● ‘Autonom træning’ skal beskrives på vores nuværende
hjemmeside, inklusive hvad det er og hvordan og
hvornår man tilmelder sig.

● Præmier: Der var overvejende stemning for at udskifte
de traditionelle præmier af glas eller porcelæn med
nyttige brugsgenstande eller gavekort (yderligere forslag
modtages gerne, send til billardudvalget@fskbh.dk). Der
var lunken interesse for printede diplomer i ramme eller
diplomer på en ‘virtuel væg’ på hjemmesiden. Udvalget
tager det med i planlægningen af næste sæson.

Til stede ved årsmødet var der 3 repræsentanter for FSKBH, 7
udvalgsmedlemmer og yderligere 13 spillere.

Til slut takkede Gitte for god ro og orden, og vi takker Gitte for at have styret årsmødet med
fast hånd🙂
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